
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 21. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 669

Hvor mange kommuner er overgået til at bruge den såkaldte gennemsnitsmodel for afløn-

ning af plejefamilier, efter at KL lavede en generel anbefaling om en ny honoreringsmodel

i april 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brigitte Klintskov Jerkel (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brigitte.Jerkel@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kirsten Normann Andersen
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